贯叶连翘中金丝桃素的含量测定方法

1、 仪器与试剂

1. 仪器：北京普析通用T6新世纪紫外-可见分光光度计。
2、 溶液制备
样品溶液制备   精密称取样品30mg，置25ml量瓶中，加甲醇适量，超声波震荡15min，冷却至室温，用甲醇稀释至刻度线，摇匀，即得样品溶液。

3、 样品测定
打开仪器电源开关，预热20min，待仪器自检通过后，取样品溶液用双层中速滤纸过滤，取滤液在590nm处以甲醇为空白溶液，测定吸收度。

4、 结果计算
     Aⅹ25/870ⅹM
Content Detection Method of Hypericin in St.John’d Wort 

ⅠInstruments and reagents

Instrument: Beijing Puxi general T6 New century UV spectrophotometer.
ⅡReagent Preparation

sample reagent preparation: weight sample 30mg exactly into25ml flask, add methanol appropriately, ultrasonic shaking 15min，cool to room temperature，dilute to scale mark with methanol, shaken to uniformity, then it will be sample reagent..

Ⅲ sample detection
Turn on the instrument, preheating 20min, after instrument self checking, filter the sample reagent by double layer medium-speed filter paper, read detection absorbance when filter liquor at 590nm, look methanol as blank reagent.

Ⅳ result calculates
   Aⅹ25/870ⅹM

